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Abstract (en)
A pentagonal stone (1) is formed by cutting out from a square basic shape exactly one eighth of the overall surface, this cutout, at least on one side
line (4) of the square, extending exactly as far as its centre and being rectilinearly delimited, and this cutout being alternatively a rectangle (2) or a
right-angled isosceles triangle (3), one side line in each case accordingly also corresponding to half the length of the side lines (4) of the original
square. <IMAGE>

Abstract (de)
Ein Fünfeck-Stein (1) ist dadurch gebildet, daß von einer quadratischen Grundform genau ein Achtel der Gesamtfläche ausgespart ist, wobei
diese Aussparung zumindest an einer Seitenlinie (4) des Quadrates genau bis zu dessen Mitte reicht und geradlinig begrenzt ist und wobei diese
Aussparung wahlweise ein Rechteck (2) oder ein rechtwinkliggleichschenkliges Dreieck (3) ist, wobei demgemäß jeweils eine Seitenlinie ebenfalls
der Hälfte der Länge der Seitenlinien (4) des ursprünglichen Quadrates entspricht.
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